



Protokoll 2024:3

Plats

P005, Hus P, Paradisgatan 5 P, Lund

Tid

Klockan 16:23-17:58

Närvarande:

Beslutande ledamöter

Mathilda Edman
Klara Persson
Anna Lindahl
Lovisa Ulegård
Ellinor Björklind

Ordförande

Vice-ordförande
Sekreterare
Ordförande trivselutskottet
Ordförande utbildningsutskottet

Övriga (om närvarande)

§ Ärende:

1. Mötets öppnande

Mötet öppnas kl. 16:23.

2. Mötets beslutsamässighet

Mötet är beslutsamässigt.

3. Adjungeringar

Inga adjungeringar behövs.

4. Val av justerare

Styrelsen beslutar

att utse Lovisa till justeringsperson jämte ordförande Mathilda Edman.

5. Fastställande av dagordning

Styrelsen beslutar

att godkänna dagordningen.

6. Fastställande av föregående protokoll

Styrelsen beslutar

att protokollet 2024:2 fastställs medan protokollet 2024:3 fastställs nästa möte.

7. Utskotten informerar

a. PR-utskottet

Minna är inte närvarande på dagens möte, men hon har meddelat på förhand att styrelsemedlemmar måste bli bättre på att informera om möten och liknande i tillräckligt god tid.

b. Utbildningsutskottet

Bokcirkel sker på onsdag för att avsluta temamånad om bitterhet. Diskussionerna från



bokcirkeln ska skrivas ner och skickas ut till de som är intresserade, då detta efterfrågats. Snart inleds en ny temamånad med tema grymhet och ondska, där bland annat Annette Carnemalm är bokad som föreläsare. Även en filmvisning är planerad.

c. Trivselutskottet

Barrunda i Malmö är planerad och marknadsförd. Just nu planeras passande aktiviteter till detta. Förutom detta planeras en sittning som kan ske i mitten av terminen, eventuellt skulle blekingska nation kunna passa för detta. Nytt för terminen är dessutom en planerad Skvalborgsaktivitet i form av en ölmil. PR ska få hjälpa till med att marknadsföra detta. Det finns även idéer om att boka en volleybollhall som en aktivitet samt en aktivitet där det nya bandet ska spela i samband med sittning. Dock är det svårt att hitta en lokal för den sistnämnda aktiviteten. En möjlig lösning är att hålla spelning och sittning separat men i samband med varandra. Lovisa har letat efter en ny anknytningskommitté, just nu ingår hon själv i denna tillsammans med en annan person. Ett formulär för intresseanmälan kommer snart att publiceras för att samla ihop alla som är intresserade av att bli faddrar. I samband med detta ska det publiceras ett infoblad om vad som ingår i att vara fadder.

d. Vice Ordförande

Mest info om merch, det ska ske ett säljtillfälle och det har planerats inför detta. Dessutom väntas ett antal förändringar. En person ska sluta i kommittén och en annan person kommer att påbörja termin 10 vilket medför att denne kanske inte kommer ha lika mycket tid för kommittén. Klara har ett förslag om att merchansvar ska införas som ett ansvarsområde för PR-utskottet, och merchkommitten kommer att skriva en motion om detta.

8. Förberedelser inför stormötet

a. Verksamhetsberättelse

Mathilda informerar om behövliga förberedelser inför nästa stormöte 7/5. I och med att verksamhetsårets närmar sig ett slut så börjar det bli dags för alla i styrelsen (förutom sekreteraren) att skriva sin verksamhetsberättelse. Detta ska vara skrivet och inskickat senast två veckor innan stormötet.

b. Avrundning av utskottens arbete

Det börjar bli dags att avrunda utskottens arbete genom att prata med de aktiva i varje utskott.

c. Marknadsföring av posterna (PR)

Vi ska marknadsföra de lediga posterna bland annat genom att varje utskottsordförande tar upp detta ämne i respektive utskott.

d. Nya kandidater till posterna i respektive utskott

Valberedningen i dagsläget består av en person. Styrelsen måste fortsätta leta personer som kan vara delaktiga i detta. Styrelsemedlemmar kan ge förslag till valberedningen om personer de tror kan passa för posten som utskottsordförande.

e. Motioner och propositioner till stormötet

Klara tar upp ide till motion om att lägga in merchgruppen under PR-utskottet. De motioner som formulerades till senaste stormötet kommer att tas upp på nytt. Utöver detta samt Klaras förslag lyfts inga ytterligare förslag till motioner.

9. Engagera medlemmar i utskotten

Ett förslag för att öka engagemang skulle kunna vara att man väljs in som medlem i utskotten. Detta förslag går dock emot den öppna hållning som LP förespråkar. Att alla är välkomna till utskottsmöten anses av flera i styrelsen som något som är en grundläggande del utskottsstrukturen. En viss farhåga som lyfts är att det kan vara svårt för nya medlemmar att

“komma in” i gemenskapen hos utskottets befintliga medlemmar. Ett annat sätt skulle kunna vara tacksättning för aktiva medlemmar alternativt att aktiva medlemmar får förtur till/rabatt på biljetter till LP-sittningar. Ytterligare en idé är att aktiva medlemmar ska få rabatt på merch/en gratis merchprodukt/medalj. Styrelsen röstar om att aktiva medlemmar ska få rabatt till terminens sista sittning. Röstningen är enig och styrelsen beslutar detta.

10. Övriga ärenden

a. Sean Perrin

Studenter i termin 6 har uttryckt klagomål till LP om Sean Perrin angående obehagligt beteende under föreläsningar. Mathilda har hört av sig till Jonas Bjärehed angående detta, då LP önskar arbeta för sina medlemmars intressen. Jonas svarar att detta är ett svårt ärende att arbeta kring utan konkreta uppgifter, men han öppnar upp för vidare samtal om detta mellan berörda studenter och prefekten Sofia Bunke.

b. Valberedning: Lucia Lopez

Styrelsen väljer Lucia Lopez (termin 4) till valberedning tillsammans med Johanna Gustafson Frennert.

c. Kick-out

Det tas upp förslag att styrelsen ska åka till Köpenhamn som en kick-out. Resan dit skulle kunna täckas av de pengar som är budgeterade för avtackningspresent till styrelsemedlemmar. Diskussion om datum får ske vid nästa möte.

d. Skinners box-städning

Skinners box är stökig och detta behöver åtgärdas. En åtgärd kan vara att sätta upp lappar på bord med “Tack för att du städar upp”, detta skulle PR kunna fixa. En städstation skulle kunna sättas upp vid mikrovågsugnarna för att uppmuntra de som mikrar att städa efter sig. Detta skulle kunna föreslås till Akademiska Hus.

e. Utvärdering av Stadgarna

Lovisa föreslår att vi tillsammans i styrelsen ska se över stadgarna i ett gemensamt dokument och se vad vi kan förbättra. Mathilda har förberett ett sådant dokument. Alla styrelsemedlemmar ska ha läst igenom samt eventuellt kommenterat i detta dokument tills nästa möte.

11. Mötets avslutande

Mötet avslutas kl. 17:58

Anna Lindahl
Sekreterare

Mathilda Edman
Ordförande

Lovisa Ulegård
Justerare